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Zbirka medijskih objav
JAVNI SKLAD RS ZA KULTURNE DEJAVNOSTI,
23. 02. 2012 do
24. 02. 2012

Število objav: 5
Tiskani mediji: 3
Splet: 1
Radijske postaje: 1
Televizijske postaje: 0
Teletekst: 0
Spremljane teme:
Festival mlade literature Urška
Javni sklad RS za kulturne dejavnosti
Pika miga
Priznanja JSKD
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Seznam objav v zbirki:
Naslov Del EPK festival mlade literature Urška

Zaporedna št. Medij; Doseg Koroški radio; 24000 14:30 Trajanje: 1 min

1 Rubrika / Datum Osrednja poročila, 23. 02. 2012

Stran v zbirki Avtor neznan avtor

3 Teme Javni sklad RS za kulturne dejavnosti, Pika miga, Festival mlade literature Urška

Naslov Častni občan razdelil svetnike

Zaporedna št. Medij; Doseg Panorama; 0 Stran: 7 Površina: 806 cm2

2 Rubrika / Datum Ostalo, 23. 02. 2012

Stran v zbirki Avtor Sinič Bojan

4 Teme Javni sklad RS za kulturne dejavnosti

Naslov Tedenski napovednik dogodkov Evropske prestolnice kulture 2012 od 27. februarja do 4.
marca 2012

Zaporedna št. Medij; Doseg RevijaKapital (Splet); 0

3 Rubrika / Datum Novice, 23. 02. 2012

Stran v zbirki Avtor neznan avtor

7 Teme Priznanja JSKD

Naslov Simona Pirc Katalinič - profesorica glasbe, vodja radgonske območne izpostave Javnega
sklada RS

Zaporedna št. Medij; Doseg Vestnik Murska Sobota; 53000 Stran: 34 Površina: 528 cm2

4 Rubrika / Datum Ostalo, 23. 02. 2012

Stran v zbirki Avtor neznan avtor

22 Teme Javni sklad RS za kulturne dejavnosti

Naslov Zaigraj, tamburica

Zaporedna št. Medij; Doseg Večer; 127000 Stran: 22 Površina: 47 cm2

5 Rubrika / Datum Podravje, 24. 02. 2012

Stran v zbirki Avtor S.L.P.

24 Teme Javni sklad RS za kulturne dejavnosti



Koroški radio, Osrednja poročila 23. 02. 2012
Doseg / Reach: 24000
Država / Country: Slovenija
Čas / Time: 14:30
Trajanje / Duration: 1 min 1

Del EPK festival mlade literature Urška

KOROŠKI RADIO, 23.02.2012, OSREDNJA POROČILA, 14.30

Javni sklad RS za kulturne dejavnosti se v letošnjem letu z različnimi programi vključuje v Evropsko
prestolnico kulture, tako v Mariboru kot partnerskih mestih. Vzpodbujanje ljubiteljske kulture je v teh
kriznih časih še bolj pomembno, so poudarili na novinarski konferenci. V projektih EPK bo sodelovala
petina vseh slovenskih kulturnih društev in skupin. Del EPK bo tudi mednarodni festival Mlade literature
Urška, ki se bo bolj kot doslej povezoval tudi z drugimi kulturnimi dejavnostmi, kot so film, glasba,
gledališče in likovna umetnost. Vrhunec bo dosegel oktobra, ko bodo v Slovenj Gradcu razglasili
zmagovalca literarnega natečaja. V okviru EPK bo na Ptuju Festival godb in medgeneracijski projekt Pust, v
Velenju pa mednarodno tekmovanje pihalnih orkestrov v koncertnem igranju, Mednarodni festival otroških
in plesnih skupin Pika miga in Mednarodna konferenca plesne pedagogike. Zavod Maribor 2012 bo za
projekte Javnega sklada kulturnih dejavnosti letos namenil 300 tisoč evrov. Ljubiteljska društva so namreč
v teh kriznih časih v izredno negotovem položaju.
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V ponedeljek so osmič v tem mandatu zasedali bistriški svetniki in svetnice

Bolj kot pester in hitro skrčen dnevni red je osmo redno sejo bistriškega občinskega
sveta zaznamovala razklanost zaradi predloga za novega častnega občana. V ospredju
je sicer bila proračunska razprava o tem, kako zagotoviti vire za načrtovanih 35 mi-
lijonov evrov (kako jih porabiti, seveda ni poseben problem). Zupan je umaknil tri
točke dnevnega reda, statutarnopravna komisija pa dodatno še obravnavo sprememb
statuta občine (zaradi neusklajenega datuma občinskega praznika). Lokalna javnost
je nestrpno pričakovala novico o imenih dobitnikov občinskih priznanj in nagrad.
Vmes je padla še kakšna beseda o statutu, podražitvi parkiranja v modri coni, urejanju
središča Keblja in štipendijskem skladu. Ponedeljkovo popoldne seje krepko prevesi-
lo v večer, ko so luči v sejni sobi na Kolodvorski ulici še gorele.

Na osmi redni seji Občin-
skega sveta Občine Slovenska
Bistrica se je zbralo 28 svetnic
in svetnikov, opravičila sta se
Ivan Jurše in Branko Rcpnik
(manjkal je le še Srečko Ju-
hart.SLS).

Tomaž Godec je pohvalil
občinsko upravo za zapisnik,
Drago Mahorko pa je pripo-
mnil, da bi morali dodatno
vključiti razpravo o pobudi
Jožefa Jcrovška.

Tik pred sejo je župan
opravil posvetovanje z vodji
svetniških skupin in je zato
z dnevnega reda umaknil tri
točke (poročila o delovanju
zavoda za kulturo in knjižnice
ter obravnava položaja starej-
še generacije in problematike
nasilja v družini). Podžupan
Alen Vidonja je dodatno pre-
dlagal še umik prve obravnave
sprememb statuta, kar je ob-
činski svet soglasno potrdil.
Proračun na tapeti

Predlagani odlok o le-
tošnjem proračunu občine
vključuje načrtovanih 35,4
milijona evrov prihodkov, od
tega je okrog 15,5 milijona
evrov pogojenih s transfer-
nimi prihodki iz državnih
in evropskih blagajn in skla-
dov. Odhodkov naj bi bilo
za okrog 36,6 milijona evrov,
proračunski primanjkljaj pa
bodo premostili z najetim
kratkoročnim likvidnostnim

posojilom (1,3 milijona evrov
pri Deželni banki Slovenije).

Zupan dr. Ivan Žagar je
pojasnil okoliščine priprave
proračuna, ki je pripravljen
na podlagi trenutno veljav-
nih predpisov in zakonodaje.
Zadolženost proračuna in za-
ostrena gospodarska situacija
bosta vplivali na razvojno na-
ravnanost.

»Na področju družbenih
dejavnosti imamo odhodkov
za 7,5 milijona evrov,« je opo-
zoril župan. »Dodatno imamo
za 2,5 milijona evrov stroškov
financiranja, to paje skupaj že
deset milijonov proračunskih
sredstev.«

Žagar je svetnikom in
svetnicam pojasnil, katere pri-
pombe iz razprave o program-
skem osnutku so predlagatelji
upoštevali. Med drugim so
povečali obseg sredstev za
gospodarstvo in ceste (po 20
tisoč evrov za vsako področje),
povečal se bo obseg plačila
odvetniških storitev. Zaradi
izvedbe projektov so zadol-
žitev povečali na 700 tisoč
evrov, kolikor je dovoljena
zgornja meja.

Zupan pričakuje dokaj hi-
ter rebalans, saj vlada napove-
duje nove ukrepe pri financi-
ranju občin. Tudi predsednik
pristojnega odbora Milan
Ozimič je predlagal sprejetje
proračuna in resnejši nadzor

nad porabo sredstev pri na-
ložbah.

Svetnica DeSUS Vida
Lipoglav je predlagala več
sredstev za delovanje društev
upokojencev, »vzeli« pa bi In-
formatorju, ostalim humani-
tarnim društvom in kulturi pri
ostalih nalogah (skupaj 2000
evrov). Saša Vidmar (LDS) je
opozoril, da je v gospodarstvu
na srečo uspešna vsaj skupina
Impol, s katero občina pre-
malo sodeluje. Tomaž Godec
(SD) se boji, da občina ne bo
vzdržala dodatne zadolžitve,
zato njegova svetniška skupi-
na ni podprla predlaganega
proračuna. Razprava spet ni
bila naravnana na prihodkov-
no stran, pri čemer bi svetniki
morda imeli kakšno zamisel.
Izstopali sta pripombi Lju-
bice Zgonec Zorko na račun
predragega Informatorja in
Primoža Rajha o osiromašeni
ljubiteljski kulturi. Razpra-
vljala je natanko polovica vseh
svetnic in svetnikov.

Zupan Žagar je odgovoril
na vse pripombe. Očitno se
dobro zaveda, da prav vsi po-
rabniki proračunskih sredstev
dobijo veliko premalo (»Zal je
tega denarja samo toliko, ko-
likor ga je!«). V mestu se zao-
krožujejo upravni, kulturni in
športni center. Z dodatnimi
pojasnili so župana dopolni-
li Irena Jereb, Jožica Jurič in

Branko Znidar.
V prvi obravnavi je pro-

račun podprlo 22 svetnikov,
pred dokončnim sprejetjem
pa je Vida Lipoglav vložila
amandma za dodatna sred-
stva društvom upokojencev za
2000 evrov. Dobil je podporo
enajstih glasov, petnajst jih je
bilo proti, zato ni bil sprejet.

V drugi obravnavi je pro-
račun podprlo 23 glasov, eden
je bil proti.

Po odmoru, med katerim
so jih obiskali Košutini kole-
dniki in pustna skupina ange-
lov, so sledile še preostale toč-
ke okrnjenega dnevnega reda,
najprej program dela občin-
skega sveta v prvi obravnavi
in predlog podražitve parki-
ranjavmodrih conah. Sejo je
v tem delu zaradi županove
zadržanosti vodil podžupan
Stanislav Mlakar.
Dražje modre cone

Kot je znano, je predla-
gana podražitev parkiranja v
modrih conah v središču Slo-
venske Bistrice z dosedanjih
0,20 evra na »novih« 0,30
evra za vsako začetno uro.
Območje modrih con bodo
razširili še za 14 parkirnih
mest na Trg Alfonza Sarha
(eno od teh za invalide). Po-
dražitev občina opravičuje s
pojasnilom, da se parkirnina
ni spremenila vse od uvedbe
modrih con leta 2001.
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Razprave ni bilo, pristoj-
na odbora sta soglašala s hi-
trim postopkom. Nove cene
parkiranja stopijo v veljavo
najkasneje v šestih mesecih
po uradni objavi.
Urejanje Keblja

Občina se bo s projek-
tom Obnova vaškega jedra
na Keblju že prihodnji teden
prijavila na 7. javni razpis
projektov za razvoj podeže-
lja Ministrstva za kmetijstvo

in okolje za obnovo in razvoj
vasi. Uredili naj bi osrednjo
ploščad v naselju, namenje-
no prireditvam in parkiranju.
S tem bi ohranili dragoceno
kebeljsko vaško lipo, obnovili
obzidje ob cerkvi sv. Marje-
te in celotno okolje. Skupna
vrednost projekta je 270.162
evrov, od tega bi 85 odstot-
kov sredstev zagotovili s so-
financiranjem iz Programa
razvoja podeželja. Dokument
identifikacije je izdelal RIC,
središče Keblja bi v primeru
uspeha na javnem razpisu
uredili do leta 2013.

Občinski svetnik Srečko
Juhart, sicer predsednik sveta
KS Kebelj, je projekt dodatno
argumentiral, svetniki pa so
ga soglasno podprli.
(Ne)dobitniki priznanj

Jožef Trol, predsednik
pristojne komisije, je poro-
čal o predlogu, da bi ob 12.
marcu, občinskem prazniku,
listino občine podelili Boks
klubu Slovenska Bistrica,
priznanja občine pa Francu
Očku za področje športa,
Ivanu Soštariču za področje
obrti in podjetništva in Karlu
Drofeniku, duhovniku.

Prejeli so 15 vlog, eno od
teh tudi za podelitev naziva
častnega občana Frančišku
Beri. Komisija je končno
odločitev začuda prepusti-
la občinskemu svetu, saj se
sama do predloga ni mogla
opredeliti (po dva glasova za
in proti). Medtem ko za pre-

jemnike priznanj ni bilo no-
benega nasprotovanju, so se
kopja po pričakovanju znova
lomila zaradi častnega obča-
na.

Drago Mahorko je pre-
dlog za Frančiška Bero doda-
tno podkrepil, Jožef Jerovšek
pa je v daljšem nastopu temu
nasprotoval, predlog je ozna-
čil kot spodbujanje ideološke
razprave: »Izrazita sta volja
in interes, da bi predlagatelji
odprli politične debate. Do-
bil sem informacijo, da neka
stranka želi doseči prav to.
Verjamem, da občinski sve-
tniki ne bodo podlegli priti-
skom.«

Jerovšek je nizal svoja
stališča, od primerjave s ča-
stnimi občani Ivanom Puč-
nikom, Zoro Janžekovič in
Jankom Čarom, omenjanja
kršitve človekovih pravic v
primeru nekdanjega direk-
torja Impola Stepišnika v
dachauskih procesih do kan-
didatovega domnevnega na-
sprotovanja odpiranju bun-
kerjev na Zgornji Bistrici.

»Ne moremo si privoščiti,
da bi bistriški občinski svet
pohodil temeljne človekove
pravice,« je še rekel Jerovšek,
potem koje izjavil, da je prav
Bera nasprotoval odkrivanju
povojnih grobišč.

Mahorko je ugovarjal z
nasprotnimi argumenti, Si-
mon Unuk pa je predlagal
proceduralni predlog, naj se
naziv častnega občana ne

podeli. Zupan je menil, da bi
se za častnega občana morali
opredeliti soglasno. Jasno je
bilo, da je občinski svet raz-
deljen v dva tabora. Sklice-
vanja na politično modrost je
bilo veliko na obeh straneh,
svetniki pa so opredeljevali
svoj glas. Proti proceduralne-
mu predlogu so razpravljali
Ljubica Zgonec Zorko, Dra-
go Mahorko, Tomi Godec in
Vida Lipoglav, za predlog pa

Milan Ozimič, Jožef Jerovšek
in Rudi Kruh. »Predlog je bil
vrhunsko spolitiziran,« je re-
kel Saša Vidmar in se odločil,
da »v tej zgodbi ne bo sode-
loval«. Tako naziva častnega
občana niso podelili, predlo-
ge dobitnikov priznanj obči-
ne pa so soglasno potrdili.
Soglasje za direktorico

Nova direktorica knji-
žnice Patricija Brdelak je
od kolektiva prejela večinsko
podporo desetih zaposlenih
(od 13), na svetu zavoda in
komisiji za mandatna vpra-
šanja, volitve in imenovanja
pa soglasno. Tako je tudi
občinski svet, kot soustano-
vitelj zavoda, sprejel soglas-

je k njenemu imenovanju za
mandatno obdobje nasle-
dnjih petih let. Predtem je
dr. Peter Cvahte predlagal
predstavitev programa dela
in razvojne vizije kandidatke
(vsaj v gradivu za sejo), pred-
sednik komisije Simon Unuk
pa je pojasnil, da je Brdela-
kova med postopkom izpol-
nila tudi ta pogoj. Soglasje so
vendarle sprejeli soglasno.

V svet območne izpo-
stave Javnega sklada RS za
kulturne dejavnosti je kan-
didiralo kar osem kandida-
tov: Danilo Utenkar, Rudi
Kruh, Patricija Brdelak, Ko-
nrad Zaviršek, Simon Unuk,
Niko Turk, Blaž Gregorič in
Tanja Hrastnik. Na predlog
komisije je občinski svet po-
trdil imenovanja Blaža Gre-
goriča, Nika Turka in Tanje
Hrastnik.

V Centru za socialno
delo Slovenska Bistrica bo
interese občine naslednja
štiri leta predstavljal Bran-
ko Znidar, direktor občinske
uprave, ki je dobil prednost
pred kandidatko N.Si Faniko
Ozimič.

Tekst in foto:
Bojan SINIČ
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Ivan Žagar, župan: »Če ste že pohvalili občinsko
upravo za dober zapisnik, bi jo lahko vsaj še za opravljeno
delo pri kohezijskih projektih, posebej za pridobljen certi-
fikat za odlagališče in projekt Cero 2.«

Saša Vidmar (LDS): »Vsi se zavedamo, daje proračun
prebogat in zato ni realen. Najti bo treba vse rezerve pri
projektih. Marsikateri vir bo omagal, žal smo preveliki op-
timisti pri prilivih.«

Tomi Godec (SD): »Ko nekoga vržeš v vodo, splava
ali potone. Proračun se obnaša tako, da se mora vsak znajti
sam.«

Primož Rajh (SDS): »Ljubiteljska kulturna društva so
prikrajšana, nimajo več denarja niti za ogrevanje.«

Irena Jereb, občinska uprava: »Projekta 2. OŠ nismo
zafurali, pač pa ravno obratno, uspešno izpeljali in celo ne-
kaj prihranili.«
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RevijaKapital (Splet), Novice 23. 02. 2012
Doseg / Reach: /
Država / Country: Slovenija
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Simona Pire Katalinič - profesorica glasbe, vodja
radgonske območne izpostave Javnega sklada RS
za kulturne dejavnosti, dolgoletna članica in vodja

zdaj že skoraj legendarnih Drotmantrašev

Starša sta ob novem letu 1984 izpolnila njeno gorečo željo
in ji podarila kitaro. Istega leta je doživela hudo prometno
nesrečo, in ko se je zbudila iz nezavesti, jo je mama tolažila,
dajo doma pod novoletno jelko čaka njena kitara. Vse seje
srečno končalo, Simona se je vpisala v glasbeno šolo in v
naslednjih letih veliko nastopala na različnih prireditvah.

Simona je študirala glasbo na Pedagoški fakulteti v Mariboru.
V diplomski nalogi je predstavila razvoj tamburaštva,
slovenske skladatelje, ki so pisali za tamburaške orkestre,
opisala sisteme tamburic in posamezne tamburice ter
predstavila takrat delujoče tamburaške skupine. Na
zagovoru diplomske naloge so z Drotmantraši zaigrali tri
skladbe, ki jih je priredila za to priložnost, in navdušili
profesorje ter študente. Diplomsko nalogo je izdala tudi v
knjižni obliki in jo predstavila leta 2003 na OŠ Kapela na
regijskem srečanju tamburaških skupin, razdelila pa jo je
tudi pomurskim tamburašem.

Skupaj z drugimi navdušenci na področju tamburaštva
na Slovenskem si je prizadevala, da bi tamburica našla
pot v glasbene šole in postala enakovredna drugim
glasbilom. To jim je uspelo v šolskem letu 2003/2004.
Z ravnateljem Glasbene šole Brežice je napisala prvi
slovenski učbenik za poučevanje tamburic v glasbenih
šolah. Želi si, da bi tamburica postala reden predmet vsaj
v nekaterih pomurskih šolah, saj je v Pomurju tamburaška
tradicija - dvoglasni farkašev sistem - zelo razvita. Tako
bi z novim kvartnim sistemom igranja, ki ga poučujejo na
glasbenih šolah, pridobili številne mlade glasbenike, ki bi
tako spoznavali subtilnost in lepoto zvoka tega čudovitega
glasbila ter njegove neizmerne repertoarne zmožnosti.
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Družina ji pomeni največ, zato ji posveča ves prosti
čas, ki ga ima na razpolago. Zaveda se, da bosta otroka

hitro zrasla, zato hoče biti čim bolj poleg pri njunem
odraščanju, saj se prav v teh letih postavljajo temelji

za rast otrokove osebnosti. Želi si, da bi jima z možem
uspelo vzgojiti otroka v samostojni in pošteni osebnosti,

ki bosta znala ločiti med tem, kaj je prav in kaj narobe ...
Leta 1996 je začela igrati tamburico
v tamburaškem društvu Drotmantraši,
vlogo dirigentke, v kateri se odlično
počuti, je prevzela leta 2001. Med
Drotmantraši je preživela 15 čudovitih,
nepozabnih let. V času njenega vodenja
so se udeležili številnih tekmovanj in revij,
od koder so se vedno vračali z lepimi
uspehi in najvišjimi priznanji. Priredili so
številne samostojne koncerte z različnimi
gosti, nastopili na humanitarnih in drugih
prireditvah v domovini in tujini ter izdali
dve zgoščenki. Na koncertu ob 15-tetnici
društva je prejela srebrno Gallusovo
značko za več kot 15 let delovanja v
ljubiteljski glasbeni dejavnosti. V tem
času pa ves svoj prosti čas posveča
svojima otrokoma, zato je vodenje
orkestra predala dolgoletni članici Eli
Sarjaš Vsekakor pa se s tem njeno delo
na glasbenem področju in vtamburaštvu
še ni končalo, ostalo je še veliko idej za
__._.:u._._j__.___» ___«_.«.
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Ptujska območna izpostava JSKD in
Zveza kulturnih društev Ptuj vabita na
regijsko srečanje tamburašev in man-
dolinistov Slovenije. Poimenovali so
ga Zaigraj, tamburica, 2012. V soboto
ob 19. uri bodo v Gimnaziji Ptuj nasto-
pili Tamburaši iz Cirkulan KD Cirkula-
ne (umetniški vodja je Bojan Polajžar),
Tamburaški orkester PD Cirkovce (di-
rigent je Drago Klein), Tamburaški
orkester PD Ruda Severja Gorišnica
(Boštjan Polajžer), Tamburaški orke-
ster KD Franceta Prešerna Videm pri
Ptuju (Jože Šmigoc) in Tamburaški or-
kester KUD Majšperk (Drago Klein).
Nastope bo strokovno spremljal mag.
Damir Zajec, (sip)
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